
                                                     Protokół Nr IV /2019 

              Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu  29 stycznia  2019 roku. 
 

    Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Krzysztof Kolekta, powitał Wójta 

Gminy Tadeusza Sobonia, Sekretarz Gminy Jolantę Wróbel, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Oksie 

Pana Leopolda Sputo, Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Oksie Panią Annę Wnuk,  panie i panów 

radnych, panie i panów sołtysów, osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji oraz  minutą ciszy została 

uczczona pamięć Pawła Adamowicza. Zapoznał  z porządkiem obrad który został poddany pod 

głopsowanie.Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni. Na Stan 15 radnych udział w Sesji 

wzięło  14 radnych zgodnie  z załączoną listą obecności, a więc Sesja  jest prawomocna i władna do 

podejmowania uchwał. Na Sekretarza została powołana radna Pani Halina  Bodzioch  zam. Węgleszyn 

która wyraziła zgodę. Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało  14 radnych .  

      Porządek obrad:  
  1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 

  2.  Stwierdzenie quorum. 

  3.  Wybór sekretarza obrad. 

  4.  Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej Rady Gminy w Oksie. 

  5.  Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. 

  6.  Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia  do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

       Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

  7.  Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy. 

  8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  planu pracy Rady Gminy na 2019 rok. 

  9.  Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2019 – 

2022. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Oksa  na 2019 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

       zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa w 2019 roku. 

13.  Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Przemocy 

       w Rodzinie dla Gminy Oksa na lata 2019-2022. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej  inicjatywy uchwałodawczej. 

15.  Sprawy różne . 

16.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4 

Protokół z Sesji poprzedniej został przyjęty, zgodnie z podpisami na liście obecności wszyscy zapoznali 

się z protokołem więc został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. 

  

Ad. 5 

 Wójt Gminy złożył sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 6 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

 

Ad. 7    Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy. 

         Za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni . 

  

Ad. 8 



Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy  Rady Gminy na 2019 rok. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w  sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2019-2022 

Skarbnik Gminy zapoznała z Uchwałą Nr 166/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie  opinii  o projekcie uchwały 

budżetowej gminy Oksa na 2019 rok, uchwałą Nr 167/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej    w Kielcach z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady 

Gminy Oksa w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na 2019 rok i lata następne oraz 

uchwałą Nr 168/2018 z dnia          4 grudnia 2018 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej gminy Oksa na 2019 rok. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie   uchwalenia budżetu gminy Oksa na 2019 rok. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy  finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Oksa  w 2019 roku. 

Wójt Gminy poinformował iż przed podpisaniem umowy ze Schroniskiem dokonano kontroli                           

w schronisku gdzie warunki są  dobre, problem bezpańskich psów nie występuje gdyż każdy pies ma 

swojego właściciela , apeluje do sołtysów aby zwrócili uwagę właścicielom  by wałęsających psów było 

jak najmniej . 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

 Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Przemocy w Rodzinie dla Gminy Oksa na lata 2019-2022 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie  obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

 

Ad. 15. 

W sprawach różnych zabrał glos Przewodniczący Rady który poinformował iż wpłynęła interpelacja od 

Pani Kot Izabeli która jest rozpatrywana i zostanie udzielona odpowiedź. 

Zabrała glos Pani sołtys z Tyńca Halina Laprus która zwróciła się z pytaniem czy można uruchamiać 

fundusz sołecki, nie świeci żarówka obok remizy w Tyńcu oraz czy będzie internet szerokopasmowy           

w Tyńcu. 

Wójt udzielił odpowiedzi iż z  funduszem sołeckim można zaczynać działać, żarówka zostanie zgłoszona 

natomiast w sprawie internetu temat ten jest otwarty , dzieje się to poza Urzędem Gminy, firma ma 

pozwolenie, sukcesywnie jest kabel podwieszany. 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który poinformował iż fundusz sołecki jest nie do końca 

wykorzystywany właściwie, należy się zastanowić czy na przyszły rok zostajemy przy funduszu. prosi 

aby zastanowić się , przedyskutować, by podjąć wspólną decyzję czy zostawiamy fundusz sołecki na 

2020 rok czy rezygnujemy. 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach 

oraz dokonał  zamknięcia obrad. 

 

Protokólant: J.Mróz                                                                                      



                                                                                                                     

 


